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Verslag commissie Samenleving Maandag 23 september 2013 van 19:30 tot 22:45  

uur in de raadzaal gemeentehuis Heythuysen 

  

Voorzitter: T. Reijnders - Seerden (CDA) Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Evert van de Berken, Huub Metsemakers  
Anita Coolen en Jan Vaessen (Samen Verder) 
André Kierkels, Richard Verheul en Toos van Horne 
(Ronduit Open) 
Louis Slabbers en Gerard Eijsink (CDA) 
Gijs Gooren (VVD) 
Ron de Cock (Progressief Leudal) 
Ad Lenaerts (PvdA) 
Marieke Kortenhorst (Alternatief Leudal) 

Afwezig: 
 
Jan Vaessen 
 
 
 
Gijs Gooren  
 
 
Verlaat de vergadering na agendapunt 6b 

Ter vervanging aanwezig: 
Jos Hendrix (Samen Verder) 
Louis Parren  (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s): 
De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Mr. A. Thomassen 
De heer Drs. P. Vogels 
De heer P. Verlinden 

Ambtelijke ondersteuning  
-- 

Derden (deelnemers):  
De heren J de Vriend en  A. Gubbels Spolt bij punt 
6a 
De heer V. Bergmans Jongerenwerker bij punt 6b 
 

Insprekers bij agendapunt 5:  
-- 

Aantal personen publieke tribune: 8 
 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Ze maakt mededeling van de afwezigheid van diverse personen en van hun vervanging zoals boven 
aangegeven  

 

Nr Onderwerp 

2 Agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform vastgesteld  

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag 10 juni 2013  

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt conform vastgesteld.  
N.a.v. het verslag: Het leerlingenvervoer zal aan de lijst projecten Samenleving worden toegevoegd. 
Samen Zorgen Huis zal bij agendapunt stand van zaken projecten worden besproken 

 

Nr Onderwerp 

4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Geen openstaande actiepunten 

  

Nr Onderwerp 

5 Spreekrecht derden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 

6a Presentatie Spolt over de toekomstrichting basisonderwijs Leudal   

 Conclusie / besluit / advies:  

 
 

De heren de Vriend en Gubbels geven een presentatie die vooraf is uitgereikt aan de commissiele-
den, en ook bij dit verslag gevoegd. Enkele onderwerpen  
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De concurrentie met de scholen in België (ongeveer 25 leerlingen vanuit Leudal zitting in België op 
school) is te wijten aan de mogelijkheden die daar zijn voor de buitenschoolse opvang tegen betaal-
bare prijzen. Spoelt zet mede daarom ook in op voorzieningen die deze opvang ook kunnen bieden. 
Dit hoeft niet duurder te zijn, door het slim combineren van zaken. Zo kan muziekonderwijs ook op 
een tijdstip dat aansluit op de schooltijd, en plaats vindt binnen hetzelfde gebouw. Ook sportvereni-
gingen zullen benaderd worden om iets aan te bieden voor de schooljeugd op deze tijden. Het finan-
ciële aspect moet niet alleen als drempel worden opgeworpen, maar er moet creatief gezocht worden 
naar oplossingen. 
De scholen in Ittervoort en Neeritter staan half leeg. Dit brengt veel kosten met zich mee. Als deze 
scholen fuseren ontstaat er een school waarbij het mogelijk is dat ook kinderopvang en dergelijk ge-
realiseerd kan worden. Om dit bedrijfsmatig te doen zijn er ongeveer 200 leerlingen nodig. Ook de 
ouderraad van de school in Hunsel heeft aangegeven meet te willen praten over een fusie met beide 
genoemde scholen. Dit wordt onderzocht.  
De school in Heibloem komt getalsmatig beneden de door het Rijk gestelde grens. De afstand tot de 
scholen in de buurt is echter meer dan twee kilometer. Dit maakt het mogelijk om toch open te blij-
ven. Spolt gaat dit najaar echter met de ouders en de gemeenschap in Heibloem praten over alterna-
tieven voor de toekomst. 
De school in Buggenum staat ook half leeg. Veel ouders kiezen al voor de school in Haelen, Horn of 
Neer. Ook hier wordt overleg gevoerd met de ouders voor alternatieven. Een kindcentrum hier vesti-
gen is niet rendabel. Samen met de andere kernen kan dit wel. 
Portefeuillehouder Thomassen plaatst de presentatie van Spolt in een ander perspectief. Het college 
wil eerst de visienota over wonen en zorg afwachten, waarin ook de demografische gegevens zijn 
uitgewerkt. Deze nota komt medio 2014. De door Spolt aangehaalde ontgroening (prognose: zelfde 
aantal inwoners maar daling aantal leerlingen) wordt enigszins genuanceerd, omdat volgens de por-
tefeuillehouder ook veel oudere inwoners willen verhuizen naar wat meer stedelijke gebieden, maar 
dit vooralsnog niet doen vanwege de woningmarkt. Het inwoneraantal zal dan in zijn geheel wat af-
nemen.  
De commissie dankt Spolt voor de presentatie, en wil graag met hun in gesprek blijven, om samen 
mee te denken over creatieve oplossingen.    

 
 

6b Presentatie Jongerenwerk   

 Conclusie / besluit / advies:  

 
 

Het jongerenwerk presenteert de evaluatie van het jongerenwerk. De stukken die aan de presentatie 
ten grondslag liggen zijn bij dit verslag gevoegd.  Ze laten zien wat de afgelopen tijd aan het Jonge-
renwerk is gebeurd. Ook maken ze duidelijk wat de verschillen zijn bij een inzet van 1,0 fte,1,5 fte 
(huidige bezetting) en 2,0 fte’s. 1,5 fte wordt minimaal nodig geacht om de werkzaamheden te kun-
nen verrichten.  
Er zijn geen criminele groepen in Leudal, wel enkele groepen die voor overlast zorgen, de meeste 
zijn echter aanvaardbare groepen. Het gebruik van drugs (wiet,hash) bij jonge gebruikers vanaf 12 
jaar baart de Jongerenwerkers de meeste zorgen. Zij willen hiervoor deelnemen aan het zogenoem-
de 12+ overleg, om met de daarbij aangesloten partners zoals Vincent van Gogh, Politie, leerplicht-
ambtenaren, aan deze problematiek wat te kunnen doen. In dit verband kunnen ze deelnemen zon-
der dat hierbij de vertrouwensrelatie met de (individuele) jongeren op het spel wordt gezet. Vertrou-
wen is immers de basis voor het kunnen doen van hun werk. Het blijkt moeilijk om vrijwilligers te krij-
gen die geschikt zijn om met groepen jongeren om te gaan, en die zelfstandig inloopavonden in de 
Bomb te Heythuysen of in de blokhut in Ittervoort te draaien. Ondanks vele inspanningen heeft dit 
nog niet tot resultaat geleid. De jongeren die onder de doelgroep van de Jongerenwerkers vallen  wil-
len geen lid zijn van een (sport)vereniging, maar zoeken andere manieren om in hun vrije tijd met an-
dere jongeren door te brengen.     
Voor 2014 moet opnieuw door de raad besloten worden hoeveel fte Leudal hiervoor beschikbaar 
stelt. De fracties CDA en SV in de commissie adviseren tenminste 1,5 fte. De fracties PvdA, PL en 
AL kiezen voor 2,0 fte. De fracties Ronduit Open en VVD geven vooralsnog  geen advies, maar willen 
een voorstel van het college afwachten. Bij de begrotingsbehandeling kunnen de fracties ook voor-
stellen doen. Commissieleden verzoeken wel om een plan van aanpak.  

 

Nr Onderwerp 

7a Raadsvoorstel Investeringssubsidie en exploitatie Trefcentrum Aldenghoor 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Het betreft een reeds langlopende aanvraag. De exploitatie in Haelen loopt goed, als gemeente ver-
der geen omkijken naar dit gemeenschapshuis. Het college wil de aanvraag honoreren. Het bestuur 
van Aldenghoor zal ook de nodige werkzaamheden in eigen beheer verrichten waardoor de kosten 
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worden gedrukt. Er is geen sprake van paracommercie. De wethouder verwacht dat er nog meer 
aanvragen zullen komen. Deze worden dan eveneens beoordeeld en aan de commissie en raad 
voorgelegd.   De commissie acht dit voorstel rijp voor bespreking in de raad. 

 

Nr Onderwerp 

8a Voortzetting uren kerncoördinatoren  

 Conclusie / besluit / advies: 

 De komende vergadering zal een presentatie worden gegeven door de kerncoördinatoren. De porte-
feuillehouder zal dan een overzicht gereed hebben waarin staat hoeveel budget er  over is om deze 
taak ook in 2014 verder uit te voeren.  

 

Nr Onderwerp 

8b Vergaderkalender commissie 2014 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De vergaderkalender voor 2014 wordt conform vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 

8c Collegemededeling reorganisatie Westrom 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie is verbaasd over het “plotselinge” tekort van meer dan 1 miljoen Euro. Gedeeltelijk is 
dit toe te schrijven aan de nieuwbouw, deels door de recessie. Er komen minder orders binnen. De 
portefeuillehouder deelt de verbazing, merkt echter  op dat deze reorganisatie nodig is alvorens er 
van fusie met de Risse sprake kan zijn. 

 
 

Nr Onderwerp 

9a Stand van zaken projecten Samenleving 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Een algemene opmerking is dat de lijst niet up to date is, veel onderwerpen zijn niet beschreven, 
waardoor het onduidelijk is of er iets gewijzigd is. De commissie vraagt hiervoor aandacht.  
Twee projecten kunnen van de lijst  worden afgevoerd: Tennisbanen Haelen-Horn en de Grathemer-
molen. Het leerlingenvervoer dient te worden toegevoegd. 
Samen Zorgen Huis: Er is overleg met alle partners in dit omvangrijke project. De sfeer is positief. Nu 
moten deze partijen nog hun ieder voor zich huiswerk doen en nog zaken nader onderzoeken. De fi-
nanciële exploitatie voor met name de 24/7 zorg door deskundige verpleegkundigen is nog een punt 
van aandacht. Het voormalige klooster Mariabosch is geschikt, maar niet meer van deze tijd. Voor de 
bouwkundige aanpassingen is provinciale subsidie gevraagd, maar om deze te krijgen moet er bin-
nen 3 maanden een aanvang gemaakt worden met enige bouwactiviteit. Er zit dus druk op de ketel.  
De commissie vindt dat er destijds geld is gegeven, maar dat daarbij de keiharde afspraak hoorde dat 
er voor 1 oktober 2013 een businessplan klaar lag. Dit is nog niet het geval. De portefeuillehouders 
merken op dat realisatie nog nooit zo dichtbij was dan op dit moment, en vragen om enige rek te be-
trachten met betrekking tot de datum 1 oktober. 
De commissie vraagt voor de volgende vergadering een brief waarin de stand van zaken goed wordt 
uitgelegd. Deze brief wordt toegezegd door portefeuillehouder van der Stappen. 

 

Nr Onderwerp 

9b Stand van zaken kerntakendiscussie 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Er is op dit moment niets te melden.  
Commissielid de Cock merkt nog op het te betreuren dat de raad dit uit handen gegeven heeft, en 
vindt dat men nu stappen moet maken. 

 

Nr Onderwerp 

10 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Extra werkvergadering commissie Samenleving op 18 november 2013 met mogelijkheid tot deelname 
van leden van de raad en overige commissies over de invoering van de drie decentralisaties. Een e-
mail hierover is vorige week naar de betrokkenen gestuurd. Er zal een derde optreden als technisch 
voorzitter. 
De heer Slabbers zegt zich te irriteren aan de fractie Ronduit Open voor het niet willen geven van 
een advies over m.n. formatie Jongerenwerk (zie punt 6a) en kerntakencoördinatoren (zie punt 8a), 
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maar dat men wel volop meedoet aan de discussie hierover. 
De heer de Cock vraag naar de stand van zaken met betrekking tot het bezoekerscentrum Leudal. 
De verbouwing duurt veel langer dan afgesproken.  Er is sprake van langdurige afwezigheid door 
ziekte van 1 fte. Op een totaal van 1,7 fte is dit erg veel. Er wordt niet gesproken over vervanging. 
Werkzaamheden en activiteiten worden hierdoor niet uitgevoerd. Hij verzoekt de portefeuillehouder 
personeel om op korte termijn actie te ondernemen en dit aan de commissie mede te delen.  
Wethouder Vogels antwoord dat voor wat betreft de verbouwing is geconstateerd dat er gebreken 
aan de fundering waren die tot vertraging hebben geleid. Voor verdere uitvoering van het business-
plan wordt gewacht op de oplossing met betrekking tot het personeel.    

 

Nr Onderwerp 

11 Sluiting 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De voorzitter dankt de deelnemers voor hun inbreng en sluit om 22:45 uur de vergadering. De vol-
gende vergadering is op maandag 28 oktober 2013. 

 
 


